
Protokół Nr 11 
 
 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 21 maja 2007 r.  
 
 
Posiedzenie otworzyła i przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Zdzisława Kasperska. 
 
W posiedzeniu udział wzięło 5 członków Komisji Rewizyjnej. Lista obecności stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.   
 
Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 
Inspektor Wojciech Marczak. 
 
 

Porządek posiedzenia: 
1. Kontrola gospodarowania środkami finansowymi w dziale 754 rozdział 75412 - Ochotnicze 

straŜe poŜarne. 
2. Sprawy róŜne. 
 
 

Ad. 1.  
 

Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się z informacją przedstawiającą wydatki na jednostki OSP 
Gminy Pabianice w okresie od 01.11.2006 r. do 10.05.2007 r. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 

Członkowie Komisji zwrócili uwagę na wydatki na paliwo do jednostek w kwocie 17.611,56 zł. i proszą 
o uszczegółowienie tej kwoty w rozbiciu na poszczególne jednostki OSP oraz o informację kto 
podejmuje decyzje o wyjazdach aut straŜackich, regulamin wyjazdów, sposób rozliczania paliwa i 
ewidencjonowania wyjazdów oraz o przedstawienie kart pojazdów. 
 

Inspektor W. Marczak wyjaśnił, Ŝe "lekkie" samochody OSP wyjeŜdŜają niekoniecznie tylko do akcji 
ale uŜywa się ich takŜe do przewozów członków klubów sportowych, uczniów szkół czy do 
załatwienia spraw słuŜbowych. 
 

Członkowie Komisji Rewizyjnej zwrócili uwagę na wydatki na wynagrodzenia i pochodne od 
wynagrodzeń - umowy o pracę i umowy zlecenia i proszą na kolejne posiedzenie Komisji o 
przygotowanie informacji nt. etatyzacji w jednostkach OSP. 
 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej zapytała na jakim etapie jest sprawa ustalenia stanu prawnego 
OSP Konin. 
 

Inspektor W. Marczak poinformował, Ŝe sąd orzekł wyrok przyznający p. Świerkowskiej obiekt OSP 
Konin. Od tego wyroku została wniesiona skarga kasacyjna i w chwili obecnej czeka się na ostateczny 
wyrok. Ponadto p. Świerkowska złoŜyła pismo aby w terminie 7 - dniowym opróŜnić budynek OSP. 
 
Odnośnie wydatku na konkurs "MłodzieŜ zapobiega poŜarom" inspektor W. Marczak poinformował, 
Ŝe kwota 2.292,60 zł została przeznaczona na nagrody dla zwycięzców oraz na poczęstunek po 
konkursie. 
 



Następnie członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się z wydatkami na materiały i wyposaŜenie oraz 
usługi remontowe w poszczególnych jednostkach OSP. 
 

Celem udokumentowania i skontrolowania wybranych wydatków Komisja Rewizyjna prosi o 
przedstawienie na kolejnym posiedzeniu następujących faktur dotyczących: 
1. OSP Górka Pabianicka kwota 7.323 zł na materiały do remontu 
2. OSP Janowice kwota 1.866,38 zł na materiały do remontu 
3. OSP Piątkowisko kwota 869,16 zł na części samochodowe 
4. OSP Rydzyny kwota 2.318,00 zł na system alarmowy 
5. OSP Rydzyny kwota 3.562,40 zł na remont pompy 
 

Inspektor W. Marczak powiedział, Ŝe w ramach tych wydatków - materiały i wyposaŜenie - w OSP 
Kudrowice wydatki na materiał do ogrzewania olejowego tej jednostki  w kwocie 1.281,01 zł 
pokrywane są z budŜetu gminy. Podobnie jest w OSP Piątkowisko i OSP Rydzyny, gdzie za opał do 
ogrzewania opłaca się z budŜetu gminy. 
 

Radny P. Kociołek zapytał kto jest dysponentem samochodu straŜackiego np. w Pawlikowicach. 
 

Na powyŜsze pytanie inspektor W. Marczak odpowiedział, Ŝe dysponentem samochodu straŜackiego 
jest Prezes OSP, zaś jeśli samochód ma słuŜyć np. do celów przewozu uczniów wówczas dyrektor 
szkoły zwraca się na piśmie do Wójta Gminy o wyraŜenie zgody na taki przewóz. 
 

Radny P. Kociołek zapytał o wyposaŜenie samochodów lekkich w ratownictwo drogowe. 
 

Na powyŜsze pytanie inspektor W. Marczak odpowiedział, Ŝe większość samochodów jest 
wyposaŜonych w taki sprzęt min. pompy, piły do ciecia drzew czy blachy. 
 

Wobec powyŜszego Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poprosiła o przygotowanie wykazu 
wyposaŜenia samochodów w jednostkach OSP.     
 

W związku z tym, Ŝe kolejne posiedzenie będzie wyjazdowe Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 
zaproponowała kontrolę w OSP Gorzew, zaś radny Z. Stasiak zaproponował kontrolę paliwa i 
wyjazdów w OSP Pawlikowicach oraz kontrole remontu dachu w OSP Janowice. 
 
Ad. 2. 
 

Następnie Komisja Rewizyjna dokonała wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
Radny Z. Stasiak zgłosił kandydaturę radnego J. Kelnerowskiego. 
Kandydatura radnego J. Kelnerowskiego na funkcję Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
została przyjęta jednogłośnie przez wszystkich członków komisji. 
 
 
Na tym posiedzenie zamknięto. 
 
      Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 
 
 
       Zdzisława Kasperska 
       
 
 



Protokolant: Anna Chodasewicz 


